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Emne: Spørsmål til SAMO
Vedlegg: 

I 2020 vart ny drosjeforskrift innført i Norge. Vi er fleire som er uroa for kva konsekvensen av den vil bli både med tanke på tilgang på
bilar i distrikta, men også næringa som heilskap.
Vil fylkesrådmannen i løpet av våren gje hovudutval for samferdsle og mobilitet ei statusoppdatering på innføring av forskrifta ider
ein også gjer greie for for bruk av delegert fullmakt til rådmannen?
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